
Sprawozdanie z działalności Miejskiej Rady Seniorów w Braniewie za rok 2022. 

 

Miejska Rada Seniorów  została powołana uchwałą nr XII/116/19 Rady Miejskiej w Braniewie. 

Ze względu na pandemię swoją działalność rozpoczęła dopiero w 2021 roku. W skład Rady weszli: 

Sylwia Sarnowska-Szałucho, Romualda Szynczewska, Danuta Sibiga, Maria Drozdowska, Grażyna 

Bilewicz, Grażyna Nowak, Krystyna Jarmałkowicz i Stanisław Myśliński. Rada ukonstytuowała się w 

październiku 2021 roku wybierając na przewodniczącą panią Sylwię Sarnowską-Szałucho, na zastępcę 

panią Romualdę Szynczewską i na sekretarza Rady panią Marię Drozdowską. W dniu 21.06.22 przyjęto 

rezygnację z członkostwa w Radzie pani Romualdy Szynczewskiej. W okresie sprawozdawczym Rada 

działała w oparciu o Statut nadany przez Radę Miasta. Głównym celem działania Rady jest pobudzenie 

aktywności osób starszych i integracja środowiska seniorskiego. Działalność Rady opiera się na 

współpracy z Uniwersytetem Trzeciego Wieku, Związkiem Emerytów i Rencistów, Związkiem 

Niewidomych. Do współpracy zaproszono również wszystkie organizacje seniorskie oraz działające na 

rzecz seniorów. W dniu 14 marca 2022 zostały określone zasady współpracy Rady z Radą Miejską w 

Braniewie w obecności jej Przewodniczącego pana Dariusza Frąckiewicza. Osobą delegowaną do 

kontaktu i współpracy delegowana została pani Maria Drozdowska. W okresie sprawozdawczym Rada 

odbyła wiele różnych spotkań. Ze względu że jest to pierwsza kadencja Rady należało określić główne 

zadania jej działalności i opracować plan pracy i regulamin na okres kadencji. W dniu 3 lutego 2022 r. 

Rada podjęła uchwałę o przystąpieniu do Ogólnopolskiego Porozumienia o Współpracy Rad Seniorów. 

Rada zawnioskowała również do Rady Miejskiej w Braniewie o skrócenie kadencji Rady z czterech do 

trzech lat. W dniu 3 marca 2022 r. uchwalono Plan Pracy Rady na rok 2022 i kolejne lata. Rada jest 

organem doradczym i konsultacyjnym a głównym celem jej działania jest aktywizacja i pomoc osobom 

starszym. W tym celu wprowadzone zostały dyżury członków Rady. Dyżury odbywają się co drugi 

tydzień w sali nr 6 Braniewskiego Centrum Kultury w godzinach 10.30-11.30 według wcześniej 

ustalonego harmonogramu. W dniu 5 kwietnia 2022 r. zorganizowano spotkanie Rady z 

przedstawicielami organizacji działających na terenie Braniewa na rzecz seniorów. W spotkaniu 

uczestniczył Burmistrz pan Tomasz Sielicki, pani Agnieszka Pietnoczka dyr. MOPSu, pan T. Kućko-

prezes Koła Emerytów Policyjnych, pan K.Paszkiet-prezes Koła Emerytów Żołnierzy Wojska Polskiego, 

pan W. Hruszka-prezes Koła Emerytów. Spotkanie zaowocowało podjęciem deklaracji w sprawie 

integracji poszczególnych środowisk. Tematem podjętym przez uczestników spotkania były ograniczenia 

architektoniczne niektórych obiektów użyteczności publicznej. Pan Burmistrz ustosunkował się do 

tematu i poinformował o działaniach i planach władz miasta podejmowanych w tym zakresie.  Rada 

aktywnie uczestniczyła w organizacji Dni Seniora współpracując w tym zakresie z Fundacją Żółty 

Szalik, która jest organizatorem wielu pozytywnych działań na rzecz Rady. Dzięki Fundacji 

uczestniczyliśmy w konferencjach w Giżycku, Olsztynie, Elblągu. Spotkania te miały na celu zapoznanie 

się z działalnością Rad z dłuższym stażem jak również przedstawienie Braniewa i naszych działań. 

Pozytywnie układa się nasza współpraca z Gminną Radą Seniora oraz z najmłodszą Miejską Radą 

Seniora we Fromborku. W ramach współpracy dzielimy się doświadczeniami i pomysłami, które 

pozwolą na poprawę jakości naszej pracy. Członkowie Rady uczestniczą w projekcie Aktywne Braniewo 

realizowanym przez Fundację Żółty Szalik. W zakresie integracji z młodzieżą bierzemy udział w 

programach Braniewskiego Instytutu Rozwoju. Członkowie Rady działają społecznie i starają się, w 

miarę swoich możliwości, spełniać oczekiwania seniorów. Priorytetem członków Rady, od momentu jej 

powołania, jest utworzenie w mieście miejsca, które seniorzy mogliby uznać za “swoje”, gdzie mogliby 

spędzać czas, brać udział w różnych aktywnościach, czy po prostu spotykać się. Wierzymy, że dzięki 

pomocy władz miasta temat ten doczeka się pozytywnego załatwienia.   W planach na 2023 rok mamy 

zorganizowanie spotkania seniorów z przedstawicielami Urzędu Skarbowego, Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych, Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej i Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

Przygotowujemy również spotkanie na temat przemocy i zagrożeń wobec seniorów. 
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